

To our most valued customers,

Many thanks for your purchase. We appreciate your concern for the well being of future wearers of FORCEFIELD PROTECTIVE HEADGEAR™ and know you will be satisfied with its performance and results.

You have also taken part in improving the quality of life for over one million Canadians with aquired brain injuries; a portion of your purchase is donated to Brain Injury Canada.

Dr. C.J. Abraham, with over 50 years experience in polymers and safety, invented FORCEFIELD PROTECTIVE HEADGEAR™ because of his interest in reducing impact forces to the brains of young children, teenagers and adults. He patented a line of versatile and attractive safety products so we would want to wear them. He chose an impact absorbing and dissipating polymer capable of reducing the severity of an impact significantly while remaining thin. He made them multi-functional to give us more reasons to wear them.

This is the only headband in the world CE II marked and certified as protective headgear. This was achieved through extensive testing by independent laboratories. It is your assurance of performance and a high level of product quality.

Please read and observe the warnings and instructions listed here. If there are questions, please email us at ff@forcefieldheadbands.ca or call us toll free at 1-800-747-6882.


Gigi Baxter, Compliance and Operations, Forcefield® Canada
Director, TransCanada Network, Licensed Distributor of Forcefield Protective Headgear™

FORCEFIELD PROTECTIVE HEADGEAR™ IS DESIGNED FOR MANY SPORTS WITHOUT HELMETS: SOCCER, CURLING, FIGURE SKATING OVER LEVEL 5, SCHOOL SPORTS, RAQUET SPORTS, CHERLEADING, PLAYGROUND SAFETY, DAILY LIVING FALL SAFETY AND OTHER ACTIVITIES TO REDUCE THE SEVERITY OF AN IMPACT BY SIGNIFICANTLY ABSORBING AND DISSIPATING IMPACT FORCE

In addition to protecting critical impact zones at the front and back of the head, these bands also help prevent hematomas, lacerations and scrapes. They absorb or wick away moisture (depending on the style you select) like athletic quality headbands and keep your hair in place. The new standard in headbands.

WARNING & INSTRUCTIONS

Activities involving impact forces to the head and other parts of the body are dangerous and can result in brain injuries that may be temporary or permanent.

Although FORCEFIELD PROTECTIVE HEADGEAR™ reduces the impact forces to the head, there is no protective equipment that can eliminate all injuries.

The headband must be placed right next to the head and remain in place like a sweatband for best fit, comfort and to be effective. Improper placement or modification of this headband will reduce its effectiveness in absorbing and dissipating impact forces, resulting in an increased risk of head injury.



If the headband is torn or damaged, it is recommended that it be replaced and its use discontinued.

Failure to follow this warning may result in serious and/or permanent injuries.

Hand wash only, warm water, mild soap, air dry. Do not bleach. Do not use machines. Store at room temperature.



Protective polymer filled headbands:

Sweatband style: 85% cotton, 15% spandex

Ultra, Ultra JR (velcro close style): 70% neoprene, 25% nylon, 5% polyester

Patents: <http://pat.forcefieldheadbands.ca>

Test Data: <http://ppe.forcefieldheadbands.ca>

Certification:

Manufactured in China and Taiwan for:

Forcefield FF (NA) Ltd. US

Notified Body: INSPEC International Ltd. GB

Imported and packaged by:

TransCanada Network Toronto ON M6S 5A5

ASTM F2439 CE II



À nos clients le plus précieux,

Je vous remercie de votre commande. Vous pensez à la bonne santé de vos proches et le SERRE-TÊTE PROTECTEUR FORCEFIELD^{MC} est conçu pour assurer le bien-être des sportifs et sportives de tous âges. Je pense que vous serez satisfait(e) des résultats.

Vous avez aussi aidé plus d'un million de personnes Canadiens qui souffrant de lésions cérébrales; une part de votre achat est donnée à Lésion Cérébrale Canada.

Le Docteur C.J. Abraham, qui travaille depuis plus de 50 ans dans le domaine des polymères et de la sécurité, a inventé le SERRE-TÊTE PROTECTEUR FORCEFIELD^{MC} en raison de son intérêt pour la réduction des forces d'impact sur le cerveau. Il a breveté une gamme de produits de sécurité polyvalents et attrayants pour que nous ayons envie de les porter. Il a choisi un polymère absorbant et dissipant les chocs, capable de réduire considérablement la gravité d'un impact tout en restant mince. Il les a rendus multifonctionnels pour nous donner plus de raisons de les porter.

Le seul serre-tête au monde certifié CE II en tant qu'équipement de sécurité. Ces caractéristiques ont été déterminées par des tests détaillés effectués par des laboratoires indépendants. C'est notre promesse de performance et de haut niveau de qualité.

Veillez lire les mises en garde et instructions sur cette page. Si vous avez des questions, veuillez nous envoyer un courriel au ff@forcefieldheadbands.ca ou appeler, sans frais, au 1-800-747-6882.


Gigi Baxter, Opérations et Conformité, Forcefield® Canada
Directrice, TransCanada Network, distributeur autorisé, Serre-tête Protecteur Forcefield^{MC}

LE SERRE-TÊTE PROTECTEUR FORCEFIELD^{MC} EST CONÇU POUR DE NOMBREUX SPORTS SANS CASQUE : SOCCER, CURLING, PATINAGE, SPORTS SCOLAIRES, LES SPORTS À RAQUETTE, MENEUSES DE CLAQUES, TERRAINS DE JEUX, LA VIE QUOTIDIENNE, LA SÉCURITÉ EN CAS DE CHUTE ET AUTRES SPORTIFS ET AUTRES ACTIVITÉS POUR ABSORBER, DISSIPER ET RÉDUIRE LA FORCE DE CHOC AFIN D'EN DIMINUER L'INTENSITÉ

En plus de protéger les zones d'impact critiques à l'avant et à l'arrière de la tête, ces bandeaux aident également à prévenir les hématomes, les lacérations et les écorchures. Ils absorbent ou évacuent l'humidité (selon le style choisi) comme des bandeaux de qualité sportive et maintiennent les cheveux en place. La norme nouvelle pour les bandeaux.

MIS EN GARDE ET INSTRUCTIONS

Les activités de loisirs et de sport comportant des risques de traumatismes crâniens sont dangereuses et peuvent résulter en blessures graves plus ou moins permanentes.

Bien que le SERRE-TÊTE PROTECTEUR FORCEFIELD^{MC} réduira la force de choc, il n'y a aucun équipement protecteur capable de l'éliminer.

Veillez porter le serre-tête protecteur autour de la tête comme un serre-tête et il doit rester en place pendant toute la durée de l'activité pour apporter le maximum de confort et de performance et pour assurer son efficacité. Modifier ce serre-tête protecteur réduira son efficacité à absorber et dissiper la force de choc, qui peut résulter en un risque accru de traumatisme crânien.



Si le serre-tête protecteur est déchiré ou endommagé, veuillez le remplacer et ne plus le porter.

Ne pas suivre ces mises en garde peut résulter en blessures graves voire permanentes.

Laver à la main seulement, à l'eau tiède, utiliser un savon doux, suspendre pour sécher. Ne pas utiliser d'agent de blanchiment. Pas de machines. Conserver à température ambiante.



Un serre-tête qui contient un polymère protectif
Serre-tête : 85% coton 15% élasthanne **Ultra, Ultra JR - (fermeture velcro) :** 70% néoprène 25% nylon 5% polyester

Brevets : <http://pat.forcefieldheadbands.ca>

Données des essais d'impact :

<http://EPI.forcefieldheadbands.ca>

L'accréditation:

Fabriqué en Chine et Taiwan pour :

Forcefield FF (NA) Ltée. US

Organisme notifié : INSPEC International Ltée. GB

Importés et emballés par:

TransCanada Network Toronto ON M6S 5A5

ASTM F2439 CE II